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Abstract (en)
To obtain the displacement of warp yarns on looms and similar textile machines, use is made of a plurality of flexible and elastic open-eye healds
(1) independent of one another, seated in supporting elements (3) and sliding vertically in corresponding rigid and stationary guides (2), in order to
achieve the opening or closing of the eye respectively as a function of the reciprocal position of the heald (1) relative to the guide (2); means in the
form of a monofilament (5) or of a rod (50) for controlling the respective healds (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
Pour obtenir le déplacement des fils de chaine, sur des métiers a tisser et des machines textiles similaires, on utilise: plusieurs lisses (1) flexibles
et élastiques, a oeillet ouvert, indépendantes les unes des autres, logées dans des éléments de support (3) et coulissantes verticalement dans
des guides correspondants (2), rigides et fixes, de maniére a réaliser, en fonction de la position réciproque de la lisse (1) par rapport au guide (2),
I'ouverture ou respectivement la fermeture de I'oeillet; des moyens en forme de monofil (5) ou de tige (50) pour la commande des lisses respectives
(1). <IMAGE>
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